



Tell Them From Me student survey

ការស្រង់មតិសិស្ស ប្រាប់គេពីខ្ញុំ

Frequently Asked Questions (parents and carers)

សំណួរដែលសួរញឹកញយ (មាតាបិតានិងអ្នកថែទាំ)

មជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិង ការវាយតម្លៃអប់រំ (CESE)

1. តើការស្រង់មតិសិស្ស ប្រាប់គេពីខ្ញុំ (Tell Them From Me) គឺជាអ្វី?

ការស្រង់មតិសិស្ស Tell Them From Me សួរសំណួរអំពីកត្តាដែលត្រូវបានដឹងថា មានផលប៉ះពាល់ដល់ការសម្រេចបាននូវលទ្ធផលសិក្សា និងលទ្ធផលផ្សេងទៀត។ វាមានគោលបំណងជួយកែលម្អលទ្ធផលសិក្សារបស់សិស្ស។ ការស្រង់មតិនេះត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីវាស់វែង វាយតម្លៃ និងវាយការណ៍នូវការយល់ដឹងចេញពីទស្សនៈរបស់សិស្ស នៅក្នុងក្របខណ្ឌសាលារៀននិងក្របខណ្ឌប្រព័ន្ធ។ ការយកចិត្តទុកដាក់នៃការស្រង់មតិរបស់រដ្ឋ NSW នេះ គឺសំដៅលើសុខុមាលភាពរបស់សិស្ស ការចូលរួមពាក់ព័ន្ធ និងការអនុវត្តការបង្ហាត់បង្រៀនដ៏មានប្រសិទ្ធភាព។

2. តើសំណួរប្រភេទអ្វីដែលនឹងសាកសួរដោយការស្រង់មតិ?

សំណួរនៃការស្រង់មតិទាក់ទងនឹងការវាស់ស្ទង់ដូចតទៅនេះ សម្រាប់សាលាមធ្យមសិក្សា៖

ការចូលរួមក្នុងកិច្ចការសកម្មភាពបន្ថែមពីលើកម្មវិធីសិក្សា	ឥរិយាបថនៅសាលារៀន	ពេលសិក្សាមានប្រសិទ្ធភាព
ការប្រើ ICT សម្រាប់ការសិក្សា	ឥរិយាបថចំពោះកិច្ចការនៅផ្ទះ	ភាពពាក់ព័ន្ធនិងភាពម៉ឺងម៉ាត់នៃការបង្ហាត់បង្រៀន
ការមានអារម្មណ៍ថាខ្លួនរួមចំណែកនិងមានការរាប់រកពីអ្នកដទៃ	ចំណាប់អារម្មណ៍និងមូលហេតុជំរុញ	ការតស៊ូប្រឹងប្រែង
ទំនាក់ទំនងវិជ្ជមាន	កិច្ចខិតខំ	បទពិសោធន៍ទទួលបានការសម្តែង
ការផ្តល់តម្លៃលទ្ធផលសាលារៀន	ចំណិននិងឧបសគ្គនៃការរៀនសូត្រ	ការតស៊ូមតិនៅសាលារៀន
ទំនាក់ទំនងវិជ្ជមានរវាងគ្រូបង្រៀននិងសិស្ស	សេចក្តីរីករាយទទួលបានជោគជ័យ	បរិយាកាសសិក្សាវិជ្ជមាន

សំណួរនៃការស្រង់មតិទាក់ទងនឹងការវាស់ស្ទង់ដូចតទៅសម្រាប់សាលាមធ្យមសិក្សា៖

ការចូលរួមក្នុងកិច្ចការសកម្មភាពបន្ថែមពីលើកម្មវិធីសិក្សា	ឥរិយាបថចំពោះកិច្ចការនៅផ្ទះ	សេចក្តីរីករាយទទួលបានជោគជ័យ
ចំណិននិងឧបសគ្គនៃការរៀនសូត្រ	គំនិតខ្លួនឯងអំពីការសិក្សា	ឥរិយាបថនៅសាលារៀន
បទពិសោធន៍ទទួលបានការសម្តែង	ការគេចមិនទៅសាលារៀន	ការមានអារម្មណ៍ថាខ្លួនរួមចំណែកនិងមានការរាប់រកពីអ្នកដទៃ
ចំណាប់អារម្មណ៍និងមូលហេតុជំរុញ	ពេលសិក្សាមានប្រសិទ្ធភាព	សេចក្តីប្រាថ្នា៖ ការបញ្ចប់ថ្នាក់ទី 12 សាកលវិទ្យាល័យ TAFE
ទំនាក់ទំនងវិជ្ជមាន	កិច្ចខិតខំ	ភាពពាក់ព័ន្ធនិងភាពម៉ឺងម៉ាត់នៃការបង្ហាត់បង្រៀន
ភាពសុខសប្បាយ	ការផ្តល់តម្លៃលទ្ធផលសាលារៀន	បរិយាកាសសិក្សាវិជ្ជមាន
ភាពរីករាយក្លៀវក្លាមក្នុងការសិក្សា	ការតស៊ូមតិនៅសាលារៀន	ការតស៊ូនៅក្រៅសាលារៀន
ទំនាក់ទំនងវិជ្ជមានរវាងគ្រូបង្រៀននិងសិស្ស	ការប្រើ ICT សម្រាប់ការសិក្សា	ការតស៊ូប្រឹងប្រែង

3. តើសាលារៀនត្រូវបានជ្រើសរើសឱ្យចូលរួមតាមវិធីណា?

ការស្រង់មតិនេះបើកទូលាយចំពោះសាលារដ្ឋទាំងអស់នៅក្នុងរដ្ឋ NSW ដោយគ្មានការគិតថ្លៃពីសាលារៀនទាំងនេះឡើយ។ សាលារៀនរបស់កូនលោកអ្នកបានសម្រេចចិត្តចូលរួម។



4. តើការចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះនឹងផ្តល់ប្រយោជន៍យ៉ាងណាខ្លះចំពោះសាលារៀនរបស់កូនខ្ញុំ?

ការស្រង់មតិសិស្ស *Tell Them From Me* នឹងផ្តល់ឱ្យនាយកសាលារៀននិងមេដឹកនាំសាលារៀននូវការយល់ដឹងអំពីការចូលរួមពាក់ព័ន្ធរបស់សិស្ស សុខុមាលភាព និងការអនុវត្តការបង្ហាត់បង្រៀនដ៏មានប្រសិទ្ធភាពនៅសាលារៀនរបស់សិស្ស ចេញពីទស្សនៈរបស់សិស្ស។

ទិន្នន័យដែលប្រមូលបានពីចម្លើយនៃការស្រង់មតិត្រូវបានប្រមូលផ្តុំយ៉ាងរហ័សបញ្ចូលទៅក្នុងរបាយការណ៍សម្រាប់មេដឹកនាំសាលារៀន។ បន្ទាប់មកនាយកសាលាអាចប្រើព័ត៌មាននេះដើម្បីជួយក្នុងការដឹងនូវបញ្ហាដែលកំពុងកើតមានឡើង និងផែនការសម្រាប់កែលម្អសាលារៀន។

5. តើកូនខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីដើម្បីចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះ?

ជាធម្មតា ការស្រង់មតិនេះត្រូវការពេលវេលាជាង 30នាទី ហើយធ្វើតាមអនុញ្ញាតទាំងស្រុងតាមរយៈរ៉ូបតែមានសុវត្ថិភាពមួយដែលប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុនបង្កើតការស្រង់មតិ *The Learning Bar*។ សាលារៀននឹងរៀបចំឱ្យមានកុំព្យូទ័រឬ laptops ដើម្បីឱ្យសិស្សអាចបំពេញការស្រង់មតិ ក្នុងអំឡុងពេលម៉ោងសាលារៀន។

6. តើកូនខ្ញុំត្រូវតែចូលរួមឬទេ?

អត់ទេ។ ការចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិគឺជាជម្រើសរបស់លោកអ្នក។ កូនលោកអ្នកនឹងមិនចូលរួមទេ បើលោកអ្នកឬកូនលោកអ្នកមិនចង់ចូលរួម។ ក្នុងអំឡុងការស្រង់មតិនេះ បើកូនលោកអ្នកគ្មានអារម្មណ៍កក់ក្តៅទេនោះ កូនលោកអ្នកអាចបញ្ឈប់ការស្រង់មតិនេះនៅគ្រាន់ណាមួយក៏បានដែរ។ លោកអ្នកអាចរំលងសំណួរភាគច្រើននៅក្នុងការស្រង់មតិ។ មាតាបិតាឬសិស្សមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំមើល និងកែតម្រូវព័ត៌មានរបស់សិស្ស។

7. តើសាលារៀននឹងអាចសម្គាល់ដឹងថាកូនខ្ញុំតាមរយៈចម្លើយរបស់កូនខ្ញុំឬទេ?

បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀននឹងមិនអាចសម្គាល់ដឹងថាសិស្សណាម្នាក់តាមរយៈចម្លើយរបស់សិស្សបានឡើយ។ ដើម្បីធានានូវការលាក់ការសម្ងាត់សិស្សចូលរួមទាំងឡាយនិងទទួលបានប្រយោជន៍និងពាក្យសម្ងាត់ពិសេសរៀងៗខ្លួន។ នៅពេលសំណួរណាមួយទទួលបានចម្លើយពីសិស្សមានចំនួនតិចជាងប្រាំនាក់ នោះលទ្ធផលនឹងមិនត្រូវបានបញ្ចេញឱ្យដឹងឡើយ។ បុគ្គលិកមួយចំនួនតូចនៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិងវាយតម្លៃអប់រំ (Centre for Education Statistics and Evaluation (CESE)) នឹងអាចបើកមើលចម្លើយរបស់សិស្សនីមួយៗសម្រាប់គោលបំណងធ្វើការវិភាគទូទាំងរដ្ឋ។ ទិន្នន័យរបស់សិស្សនីមួយៗនឹងត្រូវបានរក្សាទុកនៅក្នុង server មានសុវត្ថិភាពមួយ ដោយមានការអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកស្រាវជ្រាវ CESE

ប៉ុណ្ណោះ ដែលអាចបើកមើលបាន។ អ្នកស្រាវជ្រាវទាំងនេះចាប់អារម្មណ៍ចំពោះនិន្នាការតែប៉ុណ្ណោះ មិនមែនចំពោះចម្លើយរបស់សិស្សនីមួយៗទេ។ គ្មានសិស្សណាមួយនឹងត្រូវបានស្គាល់ដឹងនៅក្នុងការបោះឆ្នោយណាមួយឡើយ។ គ្មានសាលារៀនណាមួយនឹងត្រូវបានស្គាល់ដឹងទេ លើកលែងតែសាលារៀននោះបានផ្តល់ការអនុញ្ញាត។

8. តើការវិភាគប្រភេទអ្វីដែលនឹងអនុវត្តចំពោះទិន្នន័យនៃការស្រង់មតិ?

នៅពេលដែលការស្រង់មតិត្រូវបានបំពេញដោយសិស្សច្បាស់ហើយ របាយការណ៍ទាំងឡាយត្រូវបានរៀបចំឡើង ហើយនៅក្នុងករណីភាគច្រើន សាលារៀននឹងទទួលបានរបាយការណ៍ទាំងនេះក្នុងរង្វង់ពេលបីថ្ងៃធ្វើការ។ មេដឹកនាំសាលារៀនអាចប្រើទិន្នន័យនេះដើម្បីយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវបទពិសោធន៍និងទស្សនៈរបស់សិស្ស នៅសាលារៀនរបស់ពួកគេ។

CESE នឹងធ្វើការវិភាគទូទាំងរដ្ឋនូវទិន្នន័យនៃការស្រង់មតិ ដោយគ្របដណ្តប់ជាមួយនឹងទិន្នន័យសិស្សដែលមានមកហើយ និងដែលរក្សាទុកដោយក្រសួងដោយមានរូបទាំងទិន្នន័យនៃការបំពេញការសិក្សា។

លទ្ធផលទាំងឡាយនឹងជួយសាលារៀនឱ្យយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវទំនាក់ទំនងរវាងសុខុមាលភាព ការចូលរួមពាក់ព័ន្ធ ការបង្ហាត់បង្រៀនដ៏មានប្រសិទ្ធភាព និងការសិក្សារបស់សិស្ស។ លទ្ធផលចេញពីការវិភាគរបស់ CESE នៃទិន្នន័យនេះក៏នឹងជួយគ្រូបង្រៀននិងនាយកសាលាផងដែរក្នុងការពិភាក្សានូវអ្វីៗដែលមានប្រសិទ្ធភាព ដើម្បីកែលម្អលទ្ធផលសិក្សារបស់សិស្ស។ ទង្វើនេះជួយដល់ការយកចិត្តទុកដាក់ជាបន្តទៀតរបស់ក្រសួងលើការបង្ហាត់បង្រៀននិងភាពដឹកនាំដែលមានគុណភាព។ ទិន្នន័យនឹងត្រូវរក្សាទុកសម្រាប់ការវិភាគនៅអនាគត ដើម្បីជួយយើងឱ្យយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវលក្ខណៈនៃការចូលរួមពាក់ព័ន្ធនិងសុខុមាលភាពរបស់សិស្សក្នុងមួយរយៈកាល។

9. តើសិស្សសាលាទាំងអស់អាចចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិឬទេ?

ការស្រង់មតិនៃសាលាបឋមសិក្សាត្រូវបានរៀបចំសម្រាប់សិស្សចាប់ពីថ្នាក់ទី 4 ដល់ទី 6។ សាលារៀនទាំងពួងត្រូវបានលើកទឹកចិត្តក្នុងការអនុញ្ញាតឱ្យសិស្សក្នុងក្រុមថ្នាក់ទាំងនេះ ចូលរួមឱ្យបានច្រើនទៅតាមលទ្ធភាព។ សាលាមធ្យមសិក្សាត្រូវបានជំរុញទឹកចិត្តក្នុងការអនុញ្ញាតឱ្យសិស្សថ្នាក់ទី 7 ដល់ទី 12 ចូលរួមឱ្យបានច្រើនទៅតាមលទ្ធភាព។

10. តើការស្រង់មតិ *Tell Them From Me* នឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅពេលណា?

ការស្រង់មតិទាំងឡាយនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅតាមសាលារៀនចូលរួមទាំងអស់ នៅចុងត្រីមាសទី 1 និង (ដោយជម្រើស) ត្រីមាសទី 3/4។



តើ CESE គឺជាអ្វី?

មជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិងវាយតម្លៃអប់រំ (CESE) ជាផ្នែកនៃក្រសួងអប់រំនៃរដ្ឋ NSW ។

CESE ត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីកែលម្អសិទ្ធភាព ប្រសិទ្ធផល និងការទទួលខុសត្រូវនៃការអប់រំនៅក្នុងរដ្ឋ NSW ។ CESE នឹងរកមើលឱ្យដឹងហើយចែកចាយនូវអ្វីៗដែលមានប្រសិទ្ធភាព ដោយបង្កើតឱកាសថ្មីៗដើម្បីកែលម្អការបង្ហាត់បង្រៀននិងការសិក្សានៅក្នុងគ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃការអប់រំ។ ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី CESE មាននៅឯ៖ www.cese.nsw.gov.au

តើ The Learning Bar គឺជាអ្វី?

The Learning Bar មានឯកទេសខាងការតាក់តែងរៀបចំការស្រាវជ្រាវនិងការសម្របសម្រួលការធ្វើតេស្តវាយតម្លៃសិស្ស ព្រមទាំងដំណោះស្រាយការស្រង់មតិ សម្រាប់សិស្សបឋមសិក្សានិងមធ្យមសិក្សា។ ក្រុមស្រាវជ្រាវក្នុងស្ថាប័នដែលដឹកនាំដោយប្រធាន Dr J Douglas Willms អនុវត្តគម្រោងធំទូលាយនានាដែលប្រើនៅក្នុងប្រព័ន្ធសាលារៀន ដើម្បីឱ្យមានការរួមបញ្ចូលក្នុងគោលការណ៍ជាតិ។ ដោយផ្អែកលើការស្រាវជ្រាវនេះហើយដែលការស្រង់មតិ *Tell Them From Me* បានក្លាយជាការស្រង់មតិសាលារៀនថ្នាក់ជាតិដ៏ធំបង្អស់នៅក្នុងប្រទេសកាណាដា ដែលបានប្រើនៅក្នុងខេត្តប្រាំបួនក្នុងចំណោមខេត្តទាំងដប់។ ទូទាំងសាកលលោក សាលារៀនជាង 6,300 និងសិស្ស 5លាន 4សែននាក់ បានចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះ នៅពេលដប់ពីរឆ្នាំកន្លងមកនេះ។

កាលពីពេលថ្មីៗនេះ Dr Willms កាន់តំណែងជាប្រធានស្រាវជ្រាវកាណាដាថ្នាក់ទី 1 នៅក្នុងផ្នែកអក្ខរកម្មនិងការអភិវឌ្ឍមនុស្សជាតិ។ លោកបានដើរតួនាទីនាំមុខនៅក្នុងការបង្កើតសំណួរសម្រាប់កម្មវិធីធ្វើតេស្តវាយតម្លៃសិស្សអន្តរជាតិ (Programme for International Student Assessment – PISA) របស់ OECD។

សម្រាប់គោលបំណងរដ្ឋបាលសុទ្ធសាធ The Learning Bar ក៏នឹងអាចបើកមើលជាបណ្តោះអាសន្នផងដែរនូវចម្លើយរបស់សិស្សទៅនឹងសំណួរនៃការស្រង់មតិ ដែលអាចស្គាល់ដឹងសិស្សនីមួយៗបាន។ ក្រៅអំពីអ្នកស្រាវជ្រាវ The Learning Bar និង CESE ក្នុងរង្វង់ក្រសួង ចម្លើយរបស់សិស្សដែលអាចឱ្យស្គាល់ដឹងសិស្សនីមួយៗបាន នឹងមិនបញ្ចេញទៅឱ្យបុគ្គលឬអង្គការណាមួយទៀត ក្រៅតែពីការតម្រូវឱ្យធ្វើដោយច្បាប់នោះឡើយ។

ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី The Learning Bar មាននៅឯ៖ www.thelearningbar.com

បើលោកអ្នកមានសំណួរណាមួយអំពីការស្រង់មតិមាតាបិតា សូមទាក់ទង CESE តាមរយៈអ៊ីមែល៖ TTFM@det.nsw.edu.au ឬតាមទូរស័ព្ទ៖ 1300 131 499